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Abstract (en)
[origin: WO9304650A1] A wound closure device (30) employs a porous bonding member (36) which receives a flowable adhesive capable of
providing long term wound support. The bonding member (36) is positioned by a carrier member (32) that is used to achieve initial apposition of the
wound and which may later be removed. An intermediate barrier may be provided between the bonding pad (36) and the wound site. Alternatively, a
rigid applicator may be utilized for positioning the bonding pad (36) at the wound site. The closure device can include a supply of flowable adhesive
for adhering the bonding member (30) to the skin of the patient. Suitable flowable adhesives are cyanoacrylates. A form of packaging supports the
wound closure member for preapplication of the adhesive and can serve as a part of a sterile barrier package.

Abstract (fr)
Un dispositif (30) servant à refermer des blessures utilise un élément de fixation poreux (36) qui reçoit un adhésif coulant susceptible de procurer
un support de longue durée à la blessure. L'élément de fixation (36) est mis en position par un élément porteur (32) utilisé pour l'alignement initial
des lèvres de la blessure, et qui peut ultérieurement être enlevé. Un élément d'étanchéité intermédiaire peut être prévu entre le tampon de fixation
(36) et la région de la plaie. Selon une variante, un applicateur rigide peut être utilisé pour mettre en position le tampon de fixation (36) au niveau
de la plaie. Le dispositif de fermeture peut comprendre une source d'adhésif coulant servant à coller l'élément de fixation (36) à la peau du patient.
Des adhésifs coulants appropriés sont les cyanoacrylates. Un type d'emballage permet de soutenir l'élément de fermeture de plaie pour la pré-
application de l'adhésif et peut faire partie d'un emballage hermétique stérile.
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